一個高棉人的心願-市集

我們螢光之火,聚在一起,也能發出溫暖的光亮。

於2019年12月1日(星期日) IDLE花香藝術館參與香港麥田教會舉辦一個高棉人的心願市集.是次義賣收益為\$4400元。我們扣除活動支出及捐款給麥田教會及香港基督教服務處\$1340後,連同早前善心人事的捐款及義賣累積善款港元共62905.9元將支持尼泊爾項目「Happiness Sunflower Handcraft Project」、「Hidda Nepal Women Hidda」and

「相Idda Nepal Women Hidda」and 「種籽玩學谷華德福學校(尼泊爾)」。 特別鳴謝Little Half 小半 與花香藝術 館攜手合作義賣慈善袋,感謝協助是 次義的好友Carey,Elane,阿龍.希望大 家繼續關心尼泊爾的婦女及孩子們 的需要,可透過IDLE花香藝術館FB及 OWL Home的FB. www.idlenet.org與我 們保持聯絡。



Charity Flea Market

We sincerely thank all the active participant in the Charity Market .The Charity Selling have \$4400, After deducting the activity expenditure and donation for Kokkos of \$1340, We raised total donation of HK\$ 62905.9 to support "Happiness Sunflower Handcraft Project" "Hidda Nepal women Hidda" and Nature Art School in Nepal.Our special thanks goes to Little half support Charity bag with IDL social enterprise. We also appreciate effort of all the volunteers Carey, Elane, Ng Pung Lung

Everyone's effort on this workshop will definitely provide warmth and strength to Nepalese Women and Children.

We hope everyone will continue to care about the needs of women and children in Nepal. Please keep in touch with us via IDLE Social Enterprise Facebook and OWL Home Facebook or our website: www. idlenet.org







